

Messe de Verrières

Sanctus (ut M)

Partition pour guitare

Musique : Dominique Collardey © 2001 - Edition du 17/04/2017

Accords en clair, doigtés, tablatures et diagrammes : Michel Bonnin

Eclatant (♩ = 108)

Chords diagrams for the first system:

- Do:
- Do:
- Fa:
- Do:
- Fa:
- Do:
- Sol^{sus4}:
- Sol:

Assemblée

First system of music for the guitar accompaniment. It includes a vocal line for the choir and a guitar line. The lyrics are: "Sanc - tus. Sanc - tus. Sanc - tus. Do - - mi". The guitar part includes fingerings (1-5) and tablature (0-3).

Accords en clair,
n° de corde entouré, doigté

Tablatures,
diagrammes en dessous

Second system of music. It includes a vocal line for the choir and a guitar line. The lyrics are: "nus. Do - mi - nus De - us Sa - ba - oth." The guitar part includes fingerings (1-5) and tablature (0-3). The system ends with "3^{ème} fois : FIN".

Third system of music. It includes a vocal line for the choir and a guitar line. The lyrics are: "Le ciel et la ter - re sont rem-plis de ta gloi - re. Ho - san - na au plus haut des cieux ! Bé-ni soit ce lui qui vient au nom du Sei-gneur. Ho - san - na au plus haut des cieux !". The guitar part includes fingerings (1-5) and tablature (0-3).

NB - Cette musique ayant pour objet de soutenir une prière, polyphonie vocale et instruments, facultatifs, sont destinés à mettre en valeur le texte.